
Title (en)
Device for making dilatation joints in floors.

Title (de)
Vorrichtung zur Ausbildung von Dehnungsfugen in Fussböden.

Title (fr)
Dispositif pour la réallisation de joints de dilatation dans des planchers.

Publication
EP 0373243 A1 19900620 (DE)

Application
EP 88120851 A 19881214

Priority
EP 88120851 A 19881214

Abstract (en)
In a device for making dilatation joints in floors, two spaced- apart angle profiles (1) of metal are provided, the mutually parallel terminating legs (12)
of which are joined by a one-piece, hollow chamber-like, flexible plastic profile (2) by adhesive attachment. The upper wall (21) of this plastic profile
(2) is in this case made flexible by a soft material composition. The side walls (22) of the plastic profile (2) are hard. The lower flexible wall (23) is of
a slit design. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zur Ausbildung von Dehnungsfugen in Fußböden sind zwei mit Abstand zueinander angeordnete Winkelprofile (1) aus Metall
vorgesehen, deren zueinander parallele Abschlußschenkel (12) durch ein einstückiges, hohlkammerartiges, elastisches Kunststoffprofil (2) durch
Anklebung verbunden sind. Die obere Wandung (21) dieses Kunststoffprofiles (2) ist dabei durch weiche Materialeinstellung elastisch ausgebildet.
Die Seitenwände (22) des Kunststoffprofiles (2) sind hart. Die untere elastische Wandung (23) ist geschlitzt ausgebildet.
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